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PROTOKÓŁ NR III/18 

Z  SESJI RADY GMINY MARCISZÓW   

odbytej w dniu 27 grudnia 2018 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Marciszowie   

 

Początek obrad godz. 12.00 zakończenie godz.14:15   

Obecnych na sali obrad 14 radnych, co stanowiło quorum do podejmowania uchwał – lista 

obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowi załącznik nr 1, 2 i 3 do protokołu.  

Nieobecny radny Sławomir Czerwiński.  

W obradach sesji uczestniczyli:  

Wiesław Cepielik – Wójt Gminy Marciszów,  

Marta Jędrzejowska - Sekretarz Gminy, 

Edyta Bania – Skarbnik Gminy, 

Maria Bych – Radna Powiatu,  

Sołtysi, kierownicy poszczególnych referatów. 

 

Ad. 1 i 2. 

Mirosław Wolak Przewodniczący Rady Gminy Marciszów dokonał otwarcia obrad sesji      

i przywitał uczestników.   

 

Ad.3. 

Stwierdzenie quorum.  

Na podstawie listy obecności radnych Przewodniczący Rady Gminy stwierdził quorum,  

listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1, 2 i 3 do protokołu.  

 

Ad.4. 

Przedstawienie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, który został dostarczony radnym  

w ustawowym terminie wraz z materiałami.  

 

Porządek obrad sesji przedstawia się następująco:  

1/ Otwarcie sesji. 

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 

6/ Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

8/ Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Marciszów na lata 2019-2028.   

9/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

  

 a/ przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Marciszów,  

b/ zmiany Uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2018, 

c/ wprowadzenia zmiany do Uchwały Nr XLV/221/17 Rady Gminy Marciszów z dnia                       

28 grudnia 2017 roku,  

d/ ustalenia wydatków, które nie wygasają wraz z upływem roku budżetowego 2018, 

e/ określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Gminy Marciszów,   
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f/ przyjęcia Strategii rozwoju społeczno – gospodarczego południowej i zachodniej 

części Dolnego Śląska, zwanej „Strategia Rozwoju Sudety 2030”,   

g/ uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2019, 

- przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2019 wraz z uzasadnieniem 

Wójta Gminy,  

- odczytanie opinii Komisji i wniosków radnych,  

- odczytanie opinii RIO w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Marciszów projekcie budżetu Gminy Marciszów na rok 2019, 

- przedstawienie stanowiska Wójta w sprawie opinii komisji i wniosków radnych, 

- głosowanie nad projektem uchwały,  

 

10/ Interpelacje i zapytania radnych.  

11/ Sprawy różne.  

13/ Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.5.  

Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmiany do Uchwały Nr XLV/221/17 Rady Gminy Marciszów z dnia 28 grudnia 2017 roku.  

 

Radny Andrzej Mitczak  

Złożył wniosek o przedstawienie informacji o strategii Rozwoju Sudety 2030 przed 

przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju społeczno – 

gospodarczego południowej i zachodniej części Dolnego Śląska, zwanej „Strategia Rozwoju 

Sudety 2030”,      

 

W toku dyskusji ustalono, że nie ma wytypowanej osoby, która jako przedstawiciel Urzędu 

uczestniczyłaby w pracach nad podjęciem Strategii. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie tego tematu do porządku obrad następnej 

sesji i zaproszenie przedstawiciela aglomeracji w celu prezentacji Strategii.  

Radny Andrzej Mitczak  

Wycofał złożony wniosek o przedstawienie informacji o strategii Rozwoju Sudety 2030. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Marciszów poddał pod głosowanie wniosek złożony 

przez Wójta Gminy Marciszów o zdjęcie  z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmiany do Uchwały Nr XLV/221/17 Rady Gminy Marciszów z dnia                

28 grudnia 2017 roku. 

Rada Gminy w głosowaniach jednogłośnie 14 głosami „za” /nieobecny radny Sławomir 

Czerwiński/ wyraziła zgodę na dokonanie zmian w porządku obrad zgodnie ze złożonym 

wnioskiem. /zgodnie z imiennym wykazem głosowania , stanowiącym załącznik nr 4 do 

protokołu/.    

 

Porządek obrad sesji po zmianach:  

 

1/ Otwarcie sesji. 

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 
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6/ Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

8/ Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Marciszów na lata 2019-2028.   

9/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

  

 a/ przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Marciszów,  

b/ zmiany Uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2018, 

c/ ustalenia wydatków, które nie wygasają wraz z upływem roku budżetowego 2018, 

d/ określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Gminy Marciszów,   

e/ przyjęcia Strategii rozwoju społeczno – gospodarczego południowej i zachodniej 

części Dolnego Śląska, zwanej „Strategia Rozwoju Sudety 2030”,   

f/ uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2019, 

- przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2019 wraz z uzasadnieniem 

Wójta Gminy,  

- odczytanie opinii Komisji i wniosków radnych,  

- odczytanie opinii RIO w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Marciszów projekcie budżetu Gminy Marciszów na rok 2019, 

- przedstawienie stanowiska Wójta w sprawie opinii komisji i wniosków radnych, 

- głosowanie nad projektem uchwały,  

 

10/ Interpelacje i zapytania radnych.  

11/ Sprawy różne.  

13/ Zamknięcie obrad sesji. 

 

Porządek obrad po zmianach przyjęto jednogłośnie 14 głosami „za” /nieobecny radny 

Sławomir Czerwiński/ /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 

4 do protokołu/.  

Ad.6. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia   

Protokół z poprzedniego posiedzenia wyłożony był do publicznego wglądu. 

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia uwag nie zgłoszono.   

Protokół przyjęto przez aklamację. 

 

Ad.7.  

Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik poinformował, że w okresie miedzy sesjami:  

- odbyło spotkanie z Wójtem Gminy Kamienna Góra w celu omówienia współpracy 

pomiędzy gminami,  

- uczestniczył w spotkaniu w Urzędzie Skarbowym w sprawie zwrotu podatku vat od 

inwestycji,  

- odbyła się kontrola Urzędu Stanu Cywilnego przeprowadzona przez pracowników Urzędu 

Wojewódzkiego,  

- brał udział w spotkaniach z prezesem PKS-u Panem E. K.                                                        

z oraz przedstawicielem firmy EUROTRANS, dotyczącym rozwiązania problemów 

komunikacyjnych w Ciechanowicach.  

- przeprowadzona została wizja dotycząca komunikacji publicznej  w Sędzisławiu                  

w okolicach dworca, gdzie umiejscowiony został zakaz wjazdu autobusów,  
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- organizowane jest spotkanie z dyrektorem PKP w celu zmiany decyzji i umożliwienia 

wjazdu autobusów na teren dworca,  

- odbyło się spotkanie z Komendantem Powiatowym Policji w sprawie funkcjonowania 

posterunku policji w Marciszowie oraz bezpieczeństwa,  

- uczestniczył w spotkaniu z prezesami WZWiK i WPWiK w sprawie ustalenia zasad 

korzystania z majątku gminy,  

- rozwiązana została umowa z obecnym radcą prawnym, a od stycznia będzie zatrudniony 

nowy radca,  

- uczestniczył w konwencie wójtów i burmistrzów, który odbył się w  Świeradowie Zdroju,  

- przeprowadzony został przetarg na odbiór odpadów komunalnych,  

- brał udział w otwarciu sali edukacyjno - szkoleniowej w Państwowej Straży Pożarnej,  

 - 18 grudnia 2018 roku odbyła się rozprawa przed Sądem Cywilnym, dotycząca służebności 

czerpania wody,   

- uczestniczył w Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa, dotyczącej podsumowania 2018 roku.  

- przeprowadził akcję związaną z odwiedzinami oraz życzeniami świątecznymi dla osób 

starszych powyżej 90 rok życia,   

- odbyły się również różnego rodzaju spotkania z pracownikami, rodzicami uczniów, 

przedstawicielami harcerstwa, przedsiębiorcami oraz kierownikami jednostek podległych.  

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.8. 

Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Marciszów na lata 2019-2028.   

Uchwałę Nr VIII/41/2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Marciszów na 

lata 2019-2028 odczytała Skarbnik Gminy Marciszów Edyta Bania. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Marciszów 

na lata 2019-2028 otrzymał opinię pozytywną Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono.  

Opinia stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad.9. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Marciszów,  

Skarbnik Gminy Marciszów Edyta Bania odczytała treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 14 głosami „za” /nieobecny radny Sławomir 

Czerwiński/ przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 6 do protokołu /zgodnie           

z imiennym wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr III/10/18. 

 

b/ zmiany Uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2018, 

Skarbnik Gminy Marciszów Edyta Bania odczytała treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 14 głosami „za” /nieobecny radny Sławomir 

Czerwiński/ przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 7 do protokołu /zgodnie           

z imiennym wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr III/11/18. 
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c/ ustalenia wydatków, które nie wygasają wraz z upływem roku budżetowego 2018, 

Skarbnik Gminy Marciszów Edyta Bania odczytała treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 14 głosami „za” /nieobecny radny Sławomir 

Czerwiński/ przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 8 do protokołu /zgodnie           

z imiennym wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr III/12/18. 

 

d/ określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Gminy Marciszów,   

Sekretarz Gminy Marciszów Marta Jędrzejowska omówiła oraz odczytała treść projektu 

uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 14 głosami „za” /nieobecny radny Sławomir 

Czerwiński/ przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 9 do protokołu /zgodnie           

z imiennym wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr III/13/18. 

 

e/ przyjęcia Strategii rozwoju społeczno – gospodarczego południowej i zachodniej 

części Dolnego Śląska, zwanej „Strategia Rozwoju Sudety 2030”,   

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 14 głosami „za” /nieobecny radny Sławomir 

Czerwiński/ przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 10 do protokołu /zgodnie           

z imiennym wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr III/14/18. 

 

Mirosław Wolak Przewodniczący Rady Gminy Marciszów ogłosił 10 minut przerwy. 

Po przerwie.  

 

f/ uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2019, 

- przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2019 wraz z uzasadnieniem Wójta 

Gminy,  

Projekt uchwały budżetowej na rok 2019 wraz z uzasadnieniem przedstawił Wójt Gminy 

Marciszów Wiesław Cepielik.  

- odczytanie opinii Komisji i wniosków radnych,  

Radna Jolanta Snojca Przewodnicząca Komisji Budżetu  

Poinformowała, że Komisja Budżetu na posiedzeniu w dniu 10.12.2018 r. wydała  pozytywną 

opinię o projekcie budżetu Gminy Marciszów na rok 2019 wraz z projektem Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Marciszów na lat 2019-2028  .   

Opinia Komisji Budżetu stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Innych wniosków do projektu budżetu nie zgłoszono.  

- odczytanie opinii RIO w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Marciszów projekcie budżetu Gminy Marciszów na rok 2019, 

Z treścią uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej nr VIII/42/2018       

z dnia 13.12.2018 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Marciszów 

projekcie budżetu gminy Marciszów na rok 2019 zapoznała radnych Skarbnik Gminy 

Marciszów Edyta Bania.  

Do przedstawionej opinii uwag i pytań nie zgłoszono.     

Opinia RIO stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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- przedstawienie stanowiska Wójta w sprawie opinii komisji i wniosków radnych, 

Podziękował za przeanalizowanie oraz za wydanie pozytywnej opinii o projekcie budżetu. 

- głosowanie nad projektem uchwały,  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów poddał pod głosowanie projekt uchwały budżetowej 

gminy Marciszów na rok 2019.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 14 głosami „za” /nieobecny radny Sławomir 

Czerwiński/ przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 13 do protokołu /zgodnie           

z imiennym wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr III/15/18. 

 

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Podziękował radnym za przyjęcie uchwały budżetowej.  

 

Ad. 10.   

Interpelacje i zapytania radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów omówił zasady składania interpelacji i zapytań 

radnych.  

Interpelacje i zapytania radnych nie wystąpiły.  

 

Ad. 11.   

Sprawy różne  

  

Radny Andrzej Mitczak  

Zapytał czy uregulowana jest sprawa przedstawicieli do Sanikomu i do TBS-u  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Odpowiedział, że przedstawicielem do Rady Nadzorczej TBS-u jest Pani T.S. a do Rady 

Nadzorczej Sanikomu jest Pan S. Z. Propozycja Wójta jest taka, aby to pełnomocnictwo 

odwołać.  

Radny Andrzej Mitczak  

Ponowił wniosek do Radnej Powiatu w sprawie poprawy bezpieczeństwa na drodze 

powiatowej w Ciechanowicach wzdłuż Bobru. Na tej drodze częściowo już nie ma barierek.  

Radna Powiatu Maria Bych  

Wyjaśniła, że temat zgłaszany był piśmie i otrzymała odpowiedź, że nie widzą potrzeby 

zainstalowania tam barierek. Ponownie poruszy ten temat.   

Radny Julian Polański  

Nawiązał do konieczności zapłaty Wodociągom kwoty 2 400 000,00 zł za podatek pobrany 

nie od tego podmiotu. Pyta czy prawdą jest, że teraz musimy zapłacić następne 1 500 000,00 

zł, czy to koniec naszych problemów oraz czy za następne lata podatek płaci już odpowiedni 

podmiot.   

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Odpowiedział, że do zwrotu z tytułu nienależnie naliczonego podatku vat było 2 500 000,00 

zł. Do tej pory gmina spłaciła około 1 000 000,00 zł. pozostało około 1 500 000,00 zł. To        

w dalszym ciągu ta sama sprawa. Sukcesywnie w ratach spłacamy, tak zostało to ustalone       

i są to płatności comiesięczne. Wójt ma na  myśli również przyszłe rozliczenia. Natomiast 

wpłynęły pisma i jest to próba podważenia kolejnych lat płacenia podatku. Radca już zajmuje 

się tematem.  

Radny Mirosław Wolak Przewodniczący Rady Gminy Marciszów    

Stwierdził, że przez szereg lat twierdzono, że mamy wynajętych najlepszych prawników,          

a wynik na razie jest taki, że jeżeli chodzi o sprawę gminy Marciszów i Wodociągi to 
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jesteśmy na minusie.  Uważa, że nowy prawnik powinien zabezpieczyć ewentualne 

roszczenia, co do nowych okresów.  

Radny Julian Polański  

Zapytał kiedy zostanie zakończona ostatecznie sprawa niekorzystnie podpisanej umowy           

z kancelarią prawną, dotyczącą zapłacenia procentu od odzyskanego mienia.   

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Wyjaśnił, że jest w tej sprawie umówiony na spotkanie na początku stycznia i zmierza w tym 

kierunku, żeby tą umowę anulować względnie renegocjować, ponieważ zapisy tej umowy są 

takie, że my cały czas płacimy, a dodatkowo jest przewidziana bardzo wysoka prowizja od 

uzyskanych dochodów.  

Józef Żukrowsi sołtys wsi Nagórnik poruszył kwestię: 

- uregulowania stanu prawnego drogi powiatowej nr 2787D w Nagórniku, w skład której 

wchodzi działka nr 179, będąca własnością gminy w celu podjęcia rozmów o jej remoncie,   

- przejęcia przez gminę działki nr 56/1 w Nagórniku, na której znajduje się nieużytkowany 

basen przeciwpożarowy i która wykorzystywana byłaby na cele rekreacyjne mieszkańców 

sołectwa,   

- odsłonięcia dwóch lamp oświetleniowych z gałęzi na drodze powiatowej,  

- usunięcia gałęzi z drzew nad świetlicą i placem manewrowym, 

- uregulowania stanu prawnego drogi gminnej do posesji nr 19 w Nagórniku, 

- wniosków na dofinansowanie do wymiany pieców.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik wyjaśnił, że  

- odnośnie drogi powiatowej kwestia polega na tym, że jest odcinek nieciągłości drogi 

powiatowej - fragment działki gminnej wchodzi w drogę powiatową. Wójt rozmawia w tym 

temacie, jest już pewien projekt wypracowany i jest to w trakcie realizacji,   

- na działce 56/1 znajduje się basen. Należy się nad tym bardzo zastanowić, bo jest to na dzień 

dzisiejszy katastrofa budowlana. Mur oporowy lada dzień może przewrócić do się do potoku    

i jeżeli to przejmiemy to narażamy się na koszty i jest to dla gminy niebezpieczne,    

- sprawy zasłoniętych przez gałęzie lamp oświetleniowych zostaną na bieżąco zrobione,             

- odnośnie drogi gminnej do posesji nr 19 to poważna inwestycja, która miałaby polegać na 

odtworzeniu drogi gminnej. Dojazd do tej posesji zawsze był inaczej rozwiązywany,  

- w sprawie fotowoltaiki pracownicy zorientują się w temacie.  

Radny Julian Polański  

Poprosił o interwencję w sprawie lampy koło Pana M. przed transformatorem                          

w Ciechanowicach.  

Radny Andrzej Mitczak  

Powrócił do tematu barier ochronnych na drodze powiatowej w Ciechanowicach i poprosił     

o odpowiedz na piśmie, że nie zagraża to bezpieczeństwu.  

Tomasz Wernicki sołtys wsi Pustelnik  

- zgłosił, że koło drewnianego - góralskiego domu w Pustelniku również nie świeci lampa, 

- poprosił radną Powiatu o podjęcie działań w celu dokończenia naprawy drogi powiatowej,   

Radna Powiatu Maria Bych  

Poinformowała, że Starosta Kamiennogórski wystąpił do Urzędu Gminy o dofinansowanie 

planowanych do remontu dróg na 2019 rok. Chodzi o remont drogi powiatowej w Pastewniku 

od strony byłej jednostki w dół do Wierzchosławic oraz drogę relacji Gostków – Pustelnik. 

Prosi o przychylenie się do tego wniosku.  

 

W dalszej części posiedzenia podjęto dyskusję na temat dofinansowania zadań, nie będących 

zadaniami gminy m.in. dofinansowaniem dróg powiatowych.  
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Następnie Adam Chronowski sołtys wsi Marciszów  

Zgłosił, że podczas wycinki drzew na wysokości wodociągów uszkodzony został chodnik. 

Prosi przekazać to wykonawcy.   

Radny Mirosław Wolak Przewodniczący Rady Gminy Marciszów    

zapoznał z korespondencją, jaka wpłynęła do biura gminy:  

- życzenia świąteczne i noworoczne,  

- pismo Pani Z. W., dotyczące pisma z 2001 roku w sprawie zabudowy korytarza /pismo 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu/,  

- pismo z Euroregionu Nysa dotyczące dalszej współpracy / pismo stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu/.  

- pismo od Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Kwiat Lnu, informujące że Gminę 

Marciszów w Stowarzyszeniu reprezentuje radny Edmund Orzechowski, / pismo stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu/.  

 

Ad.12  

Zamknięcie obrad sesji.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 

14.15 dokonał jej zamknięcia. 

 

Załączniki do protokołu dostępne są na stanowisku pracy Biuro Rady Gminy.  

 

Protokołowała                               Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Płaszczyńska                                     Mirosław Wolak  

Insp. ds. Rady Gminy  

i przygotowywania  

wniosków unijnych  

 

 

 

 


